
 

 

 
Bestyrelsesmøde 

Referat 14. september 2023 
 

 

Uddrag fra bestyrelsesmøde tirsdag den 14. september, kl. 19.00 i Golfklubben.  

1. Økonomi/budget:   

De penge vi fik i forbindelse med Corona, er der kommet en afgørelse på.  (er indtægts/udgiftsført).  

Greenfeeindtægter er lavere end budget, men vi håber at kunne indhente en del af det som mangler, da der 

forsat er mange greenfeespillere de næste uger. 

Budget/regnskab ser fornuftigt ud. 

2. Nyt fra formanden (HRH):   

Erhvervsturnering er aflyst pga. for få tilmeldinger (der var tilmeldt 7 hold, og der skulle minimum være 12 

hold). Forventet indtjening tkr. 10, har vi derfor ikke fået). 

Kommunearrangement med tilflyttere blev aflyst, idet det var lagt på foreningernes dag.  Derfor udsat til 

foråret 2024.   

Business LF – der afholdes møde i september i år, angående hotelaftalen. Business LF har markedsført os i 

Sverige.  Der laves markedsføring mod grupper. 

Repræsentant fra golfbladet i Sverige har været på besøg, og vi får en tilbagemelding fra denne. 

Henvendelse fra Krenkerup – der gerne vil levere øl til klubben. Vi har en eksklusivaftale med Carlsberg. 

(Krenkerup leverer heller ikke sodavand!) 

3. Nyt fra udvalgene: 

Baneudvalg – Møde afholdt om banetoiletter, og arkitekt vil komme med udspil til at få lavet toiletter på 

banen, således at det kan startes op til næste år.  

Forslag til at der sættes net op for enden af driving range, eller at sætte et andet system op,  så der kan 

trykkes på en knap, for at vise, at man opholder sig bagved rangen. Venstre Teested på hul 10 (59) laves.   

Undersøges. 

Alle greens er proppet og arbejdet er færdigt.  

Pumpe fra hul 4-5 er modtaget, og installeres snart.   

Turneringsudvalg:  For lavt antal deltagere ved vores turneringer. Tiltag drøftes i udvalget 

Sportsudvalg – Elite – spiller oprykningsturnering i Gilleleje, mod Golfteam Bornholm. Junior skal spille 

oprykning i sorø.   

Rekruttering/Begynderudvalg – 26 prøvemedlemmer p.t. Der er 10-12 i kaninklubben.  

4. Eventuelt. 

Poletter kan kun fås hvis der ikke er nogen i klubben.  Det undersøges, om der kan installeres noget på 

boldmaskine, og hvad det vil koste. Ligeledes udløber vores andre betalingsterminaler. Andre muligheder 

undersøges. 

Der er flere medlemmer som ikke reserverer tider, eller ikke husker at bekræfte tiden, når de går ud.  Dette 

bedes alle gøre, således at vi altid ved hvem der er på banen. Hvis du ikke reserverer tid, har du heller ingen 

rettigheder på banen. 

Det opleves ret ofte at spillere går mellem bunker og green med deres golfvogne. Der indstilles igen til 

spillere på banen, at følge skiltene og ikke gå mellem bunker og green. 

Osvald academy har henvendt sig til klubben – Der tilbydes vinterkurser med regler.  Det ville skulle være et 

”betalingsarrangement”, som vi vil overveje næste sæson. 


